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Geachte heer Gersjes,  
  

In uw brief van 11 september 2023 stelt u raadsvragen ex. artikel 71 Reglement van Orde over: 
Verwijderen fietsen Jan Heinsstraat. Onze excuses dat uw vragen buiten de gestelde termijn zijn 
beantwoord. 
 

In uw vragen hanteert u het begrip fietswrak en verwijst naar Art 2.19 van de APV.  Echter de op de 
bijgevoegde foto’s is geen sprake van fietswrak maar hooguit van een weesfiets. Hierin zit een 
belangrijk verschil, waar ook jurisprudentie over is. Fietswrakken kunnen we namelijk direct uit de 
openbare ruimte verwijderen, weesfietsen worden eerst gelabeld, om te achterhalen of er toch 
mogelijk een eigenaar is.  
  
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden:  
  
  

Vraag 1 Begrijpt u het gevoel van de bewoners dat zij zich mateloos ergeren aan deze 
pijnhoop aan fietswrakken?  

Antwoord  Wij begrijpen dat inwoners het rommelig plaatsen van fietsen in de openbare ruimte 
niet vinden bijdragen aan een leefbare omgeving. Bij de door u meegestuurde foto’s 
zien we echter dat de fietsen overwegend in op naast de daarvoor bedoelde 
fietsrekken zijn geplaatst.  

Vraag 2 Hoe komt het dat u de door ons al in mei ingediende klacht van de bewoners zo 
lang laat bestaan? Waarom blijven de al in mei jl. gelabelde fietswrakken in de Jan 
Heinsstraat daar maar staan?  

Antwoord Zoals op de foto’s is te zien hebben we als gemeente een deel van de fietsen gelabeld 
op 26 juni en hadden deze eind juli, 28 dagen na het labellen, verwijderd kunnen  
worden. Echter als gevolg van andere prioriteiten en een tijdelijk beperkte 
beschikbaarheid van het fietsdepot is daar de afgelopen zomer minder op strikt op 
geacteerd. Inmiddels is het fietsendepot verhuisd en zijn wij weer volop bezig met 
het verwijderen van weesfietsen (na het labelen, 28 dagen). 

Vraag 3 Wat gaat u doen aan de overige plekken waar fietswrakken ook lange tijd blijven 
staan?  



Antwoord Wij zetten de reguliere lijn door. Fietswrakken kunnen direct worden verwijderd. In 
2023 hebben we tot nu toe 326 fietswrakken verwijderd.  Weesfietsen worden 
gelabeld en na 28 dagen verwijderd. Sinds 1 januari 2023 hebben we 2210 
weesfietsen gelabeld en, indien na 28 dagen nog aanwezig, afgevoerd. Dagelijks is 
een team in de gemeente bezig met het labelen en verwijderen van fietsen. 

Vraag 4 Wat vindt u van een campagne op te zetten om meer aandacht voor dit probleem te 
vragen door bewoners bewust te maken van het voorkomen van situaties zoals 
genoemd?  

Antwoord In juli en augustus 2023 hebben we via de social media een campagne gevoerd om 
bezoekers aan de binnenstad te stimuleren hun fiets in een garage of rek te plaatsen: 
“Op je fiets naar de kermis? (Facebook)” en “Op je fiets de stad in? (Instagram)”. 

Dit soort campagnes breiden we de komende tijd verder uit gericht op  het op de 
juiste plaats stallen van fietsen en rondom het bekendheid geven aan het fietsdepot 
waar verwijderd fietsen kunnen worden opgehaald. .  

Vraag 5 Wat is nou buiten de APV om de beleidslijn die u hanteert aangaande het 
verwijderen van fietswrakken, dit omdat daar niets over terug te vinden wat 
duidelijkheid hierover schept op uw gemeentelijke website? - 

Antwoord Het beleid ten aanzien van fietswrakken is gericht op het verwijderen hiervan uit de 
openbare ruimte. Op deze wijze wordt een bijdrage geleverd aan de leefbaarheid van 
de gemeente. Conform de toezegging van het college in de motie van 20 september 
2023 over een aantrekkelijke, fietsvriendelijke binnenstad, werken binnen dat thema 
o.a. aan de verbetering van de bewegwijzering en het aanpakken van fietswrakken. 
We gaan de aanpak verbreden met de behoefte aan stallingsplekken en 
voorzieningen voor fietsers en de fiets hoger prioriteren. De werkwijze als gevolg van 
de uitvoering van die motie zullen wij o.a. via de website van de gemeente gaan 
communiceren. 

  

 
 

  
Hoogachtend,  
Burgemeester en wethouders van ‘s-Hertogenbosch,  
 
 

De gemeentesecretaris,  
  
  
  
drs. B. van der Ploeg  

De burgemeester,  
  
  
  
drs. J.M.L.N. Mikkers  
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